

23. Jahrgang der Audienz bei Kaiser Karl I. in Brandeis-Altbunzlau

Die Stadt Brandýs nad Labem – Stará Boleslav, Kaiser Karl-Gebetsliga für den Völkerfrieden, St. Georgs-Orden, ein europäischer Orden des Hauses Habsburg-Lothringen, Union der Europäischen Wehrhistorischen Gruppen und das Nationale Technische Museum

laden herzlich zur **Audienz bei Kaiser Karl I.** ein, die unter der Schirmherrschaft von SKKH Karl von Habsburg, Erzherzog von Österreich anlässlich des 450. Jubiläums der Krönung Seiner Majestät Kaiser Rudolf II. zum böhmischen König in Prag sowie des 110. Jahrestags des Ablebens von SKKH Erzherzog Ludwig Salvator von Toskana stattfindet.

Die Feierlichkeiten werden von der Musikkapelle der Burgwache und Polizei TR begleitet. Ankunft des historischen Dampfzugs des Nationalen technischen Museums Prag.

Brandýs nad Labem - Stará Boleslav, Samstag, den 17. Mai 2025

23rd year of the audience at Emperor Karl I in Brandýs nad Labem – Stará Boleslav

The town of Brandýs nad Labem - Stará Boleslav, Emperor Karl's League of Prayer for International Peace, the Order of St. George, a European Order of the House of Habsburg-Lorraine, the Union of the European Historical Military Groups and the National Technical Museum

are pleased to invite to the **audience at Emperor Karl I**, which will take place under the patronage of HIRH Karl von Habsburg, Archduke of Austria on the occasion of the 450th anniversary of the coronation of His Majesty Emperor Rudolf II as King of Bohemia in Prague and the 110th anniversary of the death of HIRH Archduke Ludwig Salvator of Tuscany.

The festivities are accompanied by the Castle Guard Band and TR Police.

Arrival of the historic steam train of the National Technical Museum Prague.

Brandýs nad Labem - Stará Boleslav, Saturday, 17 May 2025